
 

 

 

	  	  	  	            

#04 - 2018                       Måndag 17 september 2018 

KALENDARIUM	  
Kommande	  möte	  

Styrelsemöte,	  tisdag	  2	  oktober	  

	  

RBF	  

Västeråshus	  15	  

Gilla	  oss	  på	  Facebook:	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
	  

Nyheter	  i	  korthet	  
• GDPR	  processen	  fortgår	  enligt	  bestämmelserna. 
• Styrelsen	  tittar	  på	  möjlighet	  för	  MC-‐garage.	  Vi	  
återkommer.	  

• Bänken	  i	  mangelrummet	  på	  Blomstergatan	  2	  
kommer	  att	  bytas	  ut.	  

• Energideklaration	  är	  beställd.	  Kommer	  att	  göras	  
omgående	  av	  Pedersen	  Besiktning	  AB.	  

Extra	  föreningsstämma	  
Vi	   kommer	   att	   ha	   en	   extra	  
föreningsstämma	  den	  2	  oktober	  kl	  
18.00.	  

Vi	   behöver	   göra	   ett	   fyllnadsval	   av	  
ersättare	   som	   skall	   utses	   av	  
stämman.	   Anledningen	   är	   att	   en	  
styrelseledamot,	   Roland	   Forsell,	  
har	   flyttat	   och	   vi	   måste	   utse	   en	  
suppleant	  till.	  

Meddelande	  om	  detta	  kommer	  att	  
sättas	  upp	  i	  trapphusen.	  

Med	  vänliga	  hälsningar	  
Styrelsen	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
vasterashus15@gmail.com	  

”Det såg ut som världen var täckt i pajdeg med brunt socker 
och kanel som topping.” 

Sarah Addison Allen 

Nya	  medlemmar	  
Under	  perioden	  har	  vi	   fått	  tre	  nya	  
medlemmar.	  Vi	  hälsar	  dessa	  varmt	  
välkommen	  till	  vår	  förening. 

Andrahandsuthyrningar	  
Styrelsen	  jobbar	  extra	  hårt	  med	  att	  kontrollera	  ”andra-‐
handsuthyrningar”.	   Vi	   har	   konstaterat	   att	   en	   del	  
uthyrningar	   inte	   är	   förenligt	   med	   stadgarna,	  
bostadsrättslagen	  och	  lagen	  om	  andrahandsuthyrning. 

ComHem	  
ComHem-‐appen	  är	   nu	   inne	   i	   sitt	   slutskede.	   Datum	   för	  
informationsträffar	  kommer	  att	  meddelas	  i	  trapphusen	  
snarast.	   Lösenord	   till	   varje	   boende	   kommer	   (från	  
Riksbyggen)	  med	  posten. 

Klotter!	  
Det	  har	  förekommit	  klotter	  på	  våra	  fastigheter.	  Detta	  är	  
polisanmält,	  vilket	  alltid	  görs.	  Vandalism	  är	  inte	  kul.	  Låt	  
oss	  hålla	  koll	  tillsammans!	   

Föreningslokalen	  Blåklockan	  
Uthyrningen	   av	   föreningslokalen	  
”Blåklockan”	   ökar	   och	   det	   är	  
väldigt	  positivt.	  Även	  bokningar	  av	  
övernattningslägenheten	   på	   har	  
ökat.	  	  

Kul	  tycker	  vi! 


